

Menighedsrådsmøde kl. 19.00 Sogne huset
Kirkevej 9, med følgende dagsorden.:

Tilstede er.:

Afbud.: Rikke

- 1. Valg af ordstyrer.**
Grethe valgt.
- 2. Opfølgning på beslutninger fra sidste møde.**
Gennemgået.
- 3. Meddelelser.**
Der er brug for projektor mv. til når Nils Malmros kommer. John og Inger arbejder på sagen.
- 4. Kirken og kirkegården**
Der kommer vand ind gennem taget på tårnet pga. sprækker i blytaget. Der står vand deroppe når det regner. Ulrik og Martin er på sagen. Der er indhentet tilbud, fra blytækkeren (241.000eksl. moms). Dertil kommer udgifter til nyt tømmer, tømrer, mv. Sagen vedr. klage om klokkeringning er afsluttet.
Inger har fået tilbud på trailer, og hun køber den. Der købes også ramper til traileren.
- 5. Malle kirke og kirkegård.**
Der installeres en ekstra termostat, da det nuværende system ikke kan håndtere en konstant daglig temperatur.
- 6. Orglet i Malle.**
Der er debat med orgelspecialisten og orgelbyggeren om, hvad årsagen til problemerne med orglet er. Problemet er evt. nogle pakninger. Martin, Inger og Cecilie holder et møde med ham.
- 7. Malle kirke som et aktivitet.**
Der er ikke kommet et svar på Martins mail.

8. Præsteboligen.

Martin har spurgt Meedom-Bech hvad det vil koste, at få ham til at lave et overslag på hvad det vil koste at renovere præstegården (ca. 12.000) Arkitekten kontakter John. Erik vil gerne være med når arkitekten kommer.

Martin har sendt Arkitektens oprindelige forslag til Henriksen og Madsen for at få et tilbud.

Ulrik har haft kontakt med typehusfirmaer.

9. Kontaktpersonen.

Intet til dette punkt.

10. Manglende betaling for pasning af gravsteder.

Erik er på sagerne.

11. Lukket punkt.

12. Meddelelse fra Renovest. Der kan ikke længere afleveres affald fra kirkegårde til Renovest.

Indtil videre kan det afleveres ved forbrændingen i Aars. Denne løsning er dyr, så Inger finder en anden løsning. Oudrup Stenleje er en mulighed, som er ved at blive undersøgt.

På grund af behov for sortering af affald sættes der skilte op ved skraldespandene.

Der er brug for en åben container i stedet for den eksisterende. Der forsøges at lave en byttehandel.

13. Fælles møde med Vilsted.

Diskussion af mail vedr. PR. Haldrup inviteres. Derudover en fortsættelse af diskussionen som Kirsten forestod på sidste møde.

14. Næste møde

9. marts.

15. Evt.

Der er møde vedr. midler til
byfornyelse 18. februar.

Der mangler håndtag ved trappen i
sognehuset.

16. Underskrivning af protokol.